
Vanhusneuvosto § 10 14.09.2021

Muut asiat

Vanhneuv § 10 Muut mahdollisesti kokouksessa esille tulevat asiat.

  Puheenjohtaja ehdotti yhteiskuvan ottamista vanhusneuvoston
jäsenistä. Kysyttiin jäseniltä lupa kuvan julkaisemiseksi
facebookissa, se sopi kaikille. Tavoitteena antaa tunnettavuutta
vanhusneuvostolle ja osaltaan tehdä helpommaksi lähestyä jäseniä
kun neuvostolla on ns "kasvot". Vanhusneuvoston jäsenet yrittävät
rohkaista ikäihmisiä olemaan heihin yhteydessä tarvittaessa
tärkeiden asioiden ja ehdotusten tuomiseksi vanhusneuvoston
kokouksiiin käsiteltäväksi. 

  Keskusteltiin tarpeesta tuoda positiivisesti esille vanhusneuvoston
roolia tärkeänä ikäihmisten etujen ajajana. Samalla jäsenillä on
vastuullinen tehtävä toimia oman yhdistyksensä valitsemina
edustajina ja yhteyshenkilöinä yhdistysten, ikäihmisten ja kaupungin
eri hallintokuntien välillä. 

  Keskustelussa jäsenet kertoivat esimerkkejä ja ideoita, joita
vanhusneuvostot ovat saaneet kunnissa omalla toiminnallaan
kehitettyä. Esimerkkeinä mainittiin mm; edullisemmat bussikortit,
liikunta-, uimahalli-  ja kokoustilojen maksuttomuus, muut
liikuntaetuudet. Keskustelussa tuotiin esille myös etsivän vanhustyön
tarve, kohdistuen ikäihmisiin jotka eivät ole vielä kaupungin sosiaali-
ja terveyspalveluiden piirissä tai jotka ovat yhdistyksissä jäseninä
mutta eivät jostain syystä osallistu toimintaan.

  Ehdotettiin, että vanhusneuvosto voisi järjestää tärkeistä
ajankohtaisista aiheista luentoja ikäihmisille; esimerkiksi
edunvalvonta asioista.

  Mellilässä todettiin olevan puute yhdistyksen kokoustiloista, kun
kiinteistö jossa on saatu kokoontua on myynnissä. Tammikodin tiloja
on saatu käyttää joskus aiemmin. Vanhustyön ohjaaja lupasi
kaupungin organisaatiosta kyselemällä selvittää, olisiko kaupungilla
tarjota Mellilässä jotakin sopivaa tilaa paikallisen yhdistyksen
kokoontumisiin jatkossa.

  Vanhustyön ohjaaja kertoi vanhusneuvostolle, että aiempina kausina
vanhusneuvosto teki esityksiä kaupunginhallitukselle ja
kehittämisjohtajalle Loimaan palveluliikenteen kehittämistarpeista.
Sovittiin, että uusi vanhusneuvosto tekee kehittämistarpeista
ehdotuksia tälläkin kaudella. Sovittiin, että palveluliikenteen
kehittäminen otetaan seuraavaan kokoukseen esityslistalle. 



  Vanhustyön ohjaaja kehotti lopuksi jäseniä osallistumaan
Vanhusneuvostopäivään 04.11.2021. Tästä jaettiin kutsu aiemmin
sähköpostilla ja kokouksessa vielä tulosteena. Marina kongressissa
olevaan päivään voi osallistua 80 ensin ilmoittautunutta ja
tilaisuuteen voi osallistua myös verkon välityksellä. Mikäli
vanhusneuvoston jäsenistä joku lähtee paikanpäälle, hän voi esittää
matkakustannukset vanhustyön ohjaajalle korvattavaksi kaupungin
varaamista määrärahoista.  Matkat voidaan korvata edullisemman
julkisen liikenteen taksan mukaisena ja kuitteja vastaan.     

 Päätös: 
  Keskusteluissa kirjatut ideat ja ehdotukset todettiin erittäin hyviksi ja

vanhusneuvosto päätti, että pöytäkirjaan kirjattuihin ehdotuksiin
palataan. Esille tulleita ehdotuksia ja ideoita valmistellaan
vanhusneuvoston käsittelyyn ja päätöksentekoon seuraavien
kokousten esityslistoille. 


